



JNGS系列 自动送布机

JNGS series automatic cloth feeder

广 州 伊 狮 洗 涤 机 械 有 限 公 司

公司简介

COMPANY PROFILE

本公司专业生产电脑变频全自动洗脱机，工业洗衣机，脱水机，烘干机，烫平机，床单折叠机，人像机，去渍机，多功能万用夹烫机，烫台等几十种洗衣房设备本公司所有设备自主完成生产、测试、销售、售后等系列服务过程。

Our company specializes in the production of computer frequency automatic wasper-extractor, industrial washing machine, dehydrator, dryer, ironing machine, sheet folding machine, portrait machine, degreasing machine, multi-function universal press machine, ironing table and dozens of laundry equipment, all the equipment of the company independently complete the production, testing, sales, after-sales service process.

产品简介

PRODUCT DESCRIPTION

JNGS系列 自动送布机



适用领域：本产品适用于各类针织物快速高效地烘干，特别适用于专业洗衣店 院等服务性行业与工矿企业、部队、机关、学校的洗衣房，同时能满足纺织印染与服装对织造品和成衣的后整理要求，具有广泛的适用性。

This product is suitable for fast and efficient drying of all kinds of knitted fabrics, especially suitable for service industries such as professional laundries, and laundry rooms of industrial and mining enterprises, troops, institutions and schools. The finishing requirements of ready-made garments have wide applicability.

产品参数

PRODUCT PARAMETERS

型号	JNGS-3300
送布宽度	3300mm
每次送布	1张
速度	10-50m/min
工作功率	1.5kw
尺寸	4520x1230x1560mm
重量	800kg

产品介绍

PRODUCT DESCRIPTION

1. 送布机本机可以有效的输送床单、被套、枕套，输送可提高30~50%的效率。
- 2、自动抖单、刷平，提高床单被套熨平质量，本机采用高效离心风机和优化设计的风道结构，确保布草的平整度和快速输送。
- 3、在进料口装有具有扩幅功能的输送辊，提高送进速度和对送进的布草实现抚平功能。
- 4、两组毛刷，左右两边旋转，对床单、被套自动抹平功能，提高床单、被套的熨平质量。
- 5、进料口的输送辊设有安全保护功能，当外力加大时，输送辊可以自动停止，有效保护了减低员工劳动强度，避免疲劳作业而出现的工伤事故。
- 6、送布机和熨平机、折叠机可以实现同步联动功能。

1. Cloth feeder This machine can effectively convey sheets, quilt covers and pillowcases, and the conveying efficiency can be increased by 30-50%.
2. Automatically shake and brush to improve the ironing quality of bed sheets and quilt covers. This machine adopts a high-efficiency centrifugal fan and an optimally designed air duct structure to ensure the flatness and fast conveying of the linen.
3. A conveying roller with widening function is installed at the feeding port, which improves the feeding speed and realizes the smoothing function for the feeding linen.
4. Two sets of brushes, which rotate on the left and right sides, can automatically smooth the sheets and quilt covers to improve the ironing quality of the sheets and quilt covers.
5. The conveying roller at the feeding port is equipped with a safety protection function. When the external force increases, the conveying roller can automatically stop, which effectively protects the labor intensity of employees and avoids work-related accidents caused by fatigue work.
6. The cloth feeder, ironing machine and folding machine can realize synchronous linkage function.

特点及优势

FEATURES AND BENEFITS

送布机是专为提高布草烫平质量和降低人为影响而设计。通常安装在高速烫平机前部，操作者只需将布草放置在送布台上，送布机即可将湿布吸入真空腔，从而保证布草更平整的传送给烫平机。

创新的两面毛刷自动刷平展平，比人工放入平整效果提升30%以上。

布草可以无间隙的熨烫，大大节省的加热能源和时间。

强劲吸风系统把布草部分的湿吸走，同时清理布草上的棉绒、头发、毛绒等杂物。

放在烫平机前面，提高安全性，杜绝工伤，降低工人劳动强度。

The cloth feeder is specially designed to improve the quality of linen ironing and reduce human influence. Usually installed at the front of the high-speed ironing machine, the operator only needs to place the linen on the cloth feeding table, and the cloth feeding machine can suck the wet cloth into the vacuum chamber, so as to ensure that the linen is sent to the ironing machine more smoothly.

The innovative two-sided brush automatically flattens and flattens, which is more than 30% higher than manual flattening.

Linen can be ironed without gaps, which greatly saves heating energy and time.

The strong suction system absorbs the wet part of the linen, and at the same time cleans the lint, hair, plush and other debris on the linen.

Put it in front of the ironing machine to improve safety, prevent work-related injuries and reduce the labor intensity of workers.